

Protokoll fra styremøte for OSI Tennis (17.10.19)



Tid: Kl. 18-20

Sted: Domus Athletica

Tilstede: Håvard, Daniel, Pia, Krithika, Dag, Juliana

Ikke tilstede: Kjetil, Joachim

Godkjenning av saksliste og møteinnkalling: Alltid

Informasjonssaker

1.1.1, Hvordan har det gått siden sist?

Eventuell kommentar:

1.1.2, Hva skal folk jobbe med frem mot neste styremøte?

Eventuell kommentar:

1.1.3, Fastsette tid/sted for neste styremøte

Eventuell kommentar: Doodle!

1.1.4, Treninger (Håvard)

Jeg synes vi har fått god gang på treningene. Folk er generelt flinke til å møte opp og treningene er generelt fylle. Noen tider er mer populære enn andre, og her kan det byttes om litt. (Joachim og jeg går gjennom tidene sammen med det økonomiske og kommuniserer med OTA gjennom Oda for ryddighetens skyld)

Om noen har forslag til endringer av treningstider, er det bare å presentere disse i et ryddig format (gjørne excelark) hvor estimasjon av prisendring helst er inkludert.

(priser på baneleie ligger her:

<https://docs.google.com/spreadsheets/d/1Ee2tG404pP64mqu014IGIVRqQtMYE37bs4vHARsiPYs/edit#gid=1215970178> under "ark 2")

Kommentar: Er noen økter som kan justeres fremover, blant annet advanced 08:00 på tirsdager - denne har vært tom begge ukene så langt.

1.1.5, Første BT-økt (Håvard)

Vi har hatt våre første BT økt på OTA. Daglig leder der er informert og det virker som om det er god stemning. Endringer av tider vil nok bli gjort for å øke effektivisering av banetid rundt dette.

1.1.6, Oppdatering av nettsiden (Dag)

Jeg trenger et par bilder av nye styremedlemmer!

Diskusjonssaker

1.2.1, Hvordan bli med på divisjonslag? (Håvard)

Hvordan kan man bli med på divisjonslaget? Dette er ikke veldig klart og jeg har inntrykket av at det er mange som kunne tenkt seg å prøve seg om det hadde vært en lavere terskel for å få prøvd seg/finne ut hva som skal til for å være med.

Kommentar, styremedlem Pia: Jeg føler også at dette er veldig uklart. Husker jeg prøvde å finne ut av det da Jack flyttet hit, men ingen hadde noen gode svar på det. Vi kan jo også eventuelt forhøre oss om om vi skal opprette et 2.lag også hvis det er mange interesserte, kan alltid være et mixed lag som vi har diskutert tidligere.

Kommentar, Kjetil: Har dere lest på vår egen nettside da? Jeg synes det står ganske greit forklart ang det meste der under "competitive team play". Også har jeg spesifisert i beskrivelsen at jenter også kan bli med da vi per def er et mix-lag. Problemet er å finne jenter som vil spille kamper.

Kommentar, styremedlem 3:

Hva styret samlet kom frem til: Ta en poll på FB, se hvem som evt. er interesserte i å bli med på laget. Gi denne lista videre, og få kapteinen til å passe på at spillerne på laget er aktive! Fjern de som ikke deltar og gi andre medlemmer en sjanse, enten via felles tryout eller med prøvetreninger.

1.2.2, Hvordan reklamere for årsmøtet? (Håvard)

Å legge det ut som et spond-event i tillegg til på Facebook har fungert tidligere. Jeg har snakket med medlemmer og fått vite at vi må jobbe med ordlyden på innleggene våre; det er nok ekstra viktig her.

Kan kanskje være en idé å få frem at årsmøtet ikke bare er et møte, men også en gylden anledning til å treffe andre mennesker og danne nye vennskap.

Jeg tenker også det er viktig å skape åpenhet om at hvem som helst kan forsøke seg på hvilket som helst verv. På den måten føler kanskje medlemmene seg mer inkludert.

Kommentar, Dag: Gode forslag her. Har alltid vist seg å være litt vanskelig å få med medlemmer på møter, men jo flere som involverer seg desto bedre!

Kommentar, Kjetil: Dette handler mest om at noen bare må ta initiativ, lage event, og bruke litt krefter på å promotere det.

Kommentar, Krithika: Ha årsmøtet etter neste OSI fest. På den måten kan vi nå ut til flere medlemmer, og dette kan promoveres godt under festen.

Hva styret samlet kom frem til: Kort innlegg på FB, mail, Spond og instagram. Lokke med pizza (og ballrør?). Om det blir fest/tennis etterpå, er jo det noe å friste med og. Nevne julebordskomitee?

1.2.3, Årsmøtet (Håvard)

Jeg tenker vi kan ta en avstemning på årsmøtet vedrørende tillitsvalgte, så får medlemmene føle at dette er noe de er en del av.

Kommentar, Dag: Blir jo egentlig bare symbolsk – om vi skulle bli stemt ned som tillitsvalgte (haha), skjer det fint lite.

Kommentar, Kjetil: er jo lovpålagt av HS at vi skal ha avstemning av tillitsvalgte på årsmøte egentlig. Så det gjelder egentlig å i hvert fall få samlet såpass mange medlemmer at det blir et reelt valg.

Kommentar, styremedlem 3

Hva styret samlet kom frem til: Vi satser på å få valgt noen tillitsvalgte (kommunikasjonsledd mellom styret og medlemmer).

1.2.4, Fest og julebord (Pia)

Fest hos Juliana fredag 8. November.

Må ordnes: Julebord og julebordskomité (jeg er bortreist de 2 siste ukene i november så tror ikke jeg får tid til å arrangere dette).

Kommentar, Dag: 8. november er sikkert en bra dato - mulig å kombinere med årsmøtet/eventuell turnering jfr. sak 1.2.9? Hva tenker folk vedr. julebord?

Kommentar, Krithika: Kan kontakte julebordskomitéen fra ifjor, men tror det er kun Wona og Jack som igjen i den komitéen.

Kommentar, Håvard:

Studentmesterskapet i tennis er 7. -11. november. Kan tenkes at det skaper dilemma for noen av de mer aktive medlemmene.

Dette bør vi forsåvidt reklamere for. Se eget punkt i eventuelt

Kommentar, Juliana: Jeg synes vi burde få til et julebord av noe slag. Hvordan gjorde dere det i fjor?

Hva styret samlet kom frem til: Årsmøte og fest 8. november. Booker rom på Domus kl 17(?) -19, og så drar vi videre til vorspiel hos Juliana. Vi må finne julebordkomité.

1.2.5, Advarsler (Dag)

Er noen ansvarlige for vedlikehold av advarselsystemet nå? Hva er inntrykket vårt av oppmøte/varsling så langt dette semesteret?

Kommentar, Kjetil: dette er jo nestleder-oppgave some nå hviler på Håvard (om det ikke delegeres til noen andre midlertidig). Men vi andre burde generelt hjelpe til og passe litt på...og faktisk tørre å gi advarsler når folk vi merker at det er på sin plass.

Kommentar, Juliana: Hvor registrerer dere advarsler? Hvordan "sperrer" man medlemmer når de har fått to advarsler? Vi burde kjøre en spørreundersøkelse snart, hvor vi blant annet spør om hvordan medlemmer opplever oppmøtet på treninger.

Kommentar, styremedlem 3

Hva styret samlet kom frem til: Vi tar alle ansvar for å skrive inn i advarselsskjemaet på drive (ligger under nestleder->høst 2019). En advarsel = SMS fra klubbadmin. To advarsler = to ukers utestenging fra Spond, si fra til Dag.

1.2.6, BT på Spond (Daniel)

- Trenger egen «tag» (Beach Tennis).
- Øke antall mulige plasser fra 4 til 6.
- Endre tittelen til: (OTA) Beach Tennis with Coach Daniel

Tror denne endringen kan bidra til å senke terskelen for at nye spillere melder seg på. Da de fleste aldri har hørt om BT tidligere, kan det være greit å vite at det er en coach tilstede som forklarer regler/basic teknikk.

Kommentar, Dag: Helt enig!

Kommentar, styremedlem Pia: Ja, det høres lurt ut.

Kommentar, Krithika: Enig!

Kommentar, Juliana: Ja, her kunne det sikkert vært lurt med en liten uformell promofilm også kanskje.

Hva styret samlet kom frem til: Håvard oppdaterer økta, og legger til beskrivelse vedr. rackets og utstyr.

1.2.7, Banetid for BT (Daniel)

- forslag om å endre tidspunkt så det passer mer med de andre tennisøktene samme dag. Er enig i at dette kan være en god ide.
- **Mitt forslag** er at vi synkroniserer BT treningen sammen med Beginner-økta. Feks BT fra 12-13.30, og beginner (på samme bane) fra 13.30-15.00. Tenker dette er en fin måte å få folk til å delta på begge deler å få dobbelt utbytte ut av å møte opp.
- Dette forslaget kan også innebære at det vil være Intermediate og Advanced trening i nærheten mellom 13-15. Spillerne som skal delta på disse treningene, kan også delta på BT som oppvarming før sin egen trening å bytte over en halvtime før BT økta er over. Utfordringen med dette blir hvordan vi skal få kommunisert dette på en god måte til medlemmene.
- Er også et **annet forslag** om å kjøre en kortere BT økt (12-13). Det positive med dette er at spillere fra alle nivåer kan være med på hele økten, og det blir lettere å kommunisere. Utfordringen her kan bli at 1 time ikke blir nok tid, med tanke på at banen må settes opp/tas ned. Siden dette er nytt for de fleste kunne jeg ideelt sett ha tenkt meg å hatt en halvtime med fokus på teknikk/taktikk + en time med spill som standard.

Kommentar, Dag: Jeg tenker at etterhvert kan det jo være en idé å ha en økt etter en beginner-trening, og en annen etter advanced. Fortrinnsvis ikke på samme dag, så de som ikke kan fredager også får sjansen. Dette avhenger så klart av at vi klarer å spre tilbudet til medlemmene, og av at Daniel kan!

Kommentar, styremedlem 2:

Kommentar, styremedlem 3

Hva styret samlet kom frem til: Torsdager har vi intermediate 10-12 og beginner 10-11.30. Er da en god mulighet å ha en BT-trening fra 11.30-13, så får begge disse gruppene sjansen til å spille BT.

1.2.8, Markedsføring av BT (Daniel)

- I starten tenker jeg vi kan «overdrive litt». Se om vi kan poste et BT relatert innlegg pr uke den første tiden. Jeg kan godt ta hovedansvaret for dette, men hadde vært fint å utveksle ideer med dere før jeg evt poster noe.
- ved å poste ofte er det større sjanse for at medlemmer vil huske tilbudet. Vet av erfaring at det ofte skal litt til å prøve noe nytt, og da hjelper det med påminnelser, og at vi viser at dette er noe vi satser på.
- Utfordringen blir å holde postene korte/presise, å unngå for mye detaljert informasjon som kan skape forvirring.
- Hovedbudskapet kan være at regler/teknikk vil bli forklart av coach, at det er lett å lære, og at man kan låne utstyr gratis. Innspill i forhold til dette?
- Postene kan gjerne inneholde bilder eller videoer, både fra turneringer og aktiviteter vi gjør på OSI. Tenker også å poste en FAQ nå snart. Hvem vil se over denne med meg når forslag er ferdig?

Kommentar, Dag: Høres bra ut – og liker spesielt tanken om å legge ut noen videoer fra våre treninger (eller BT-community) så medlemmer kan se hvordan BT ser ut med oss. Det viktigste er uansett nå i starten!

Kommentar, Juliana: ja til film og bilder!

Kommentar, styremedlem 3

Hva styret samlet kom frem til: Vi gjør som Daniel har foreslått, og satser på mange, mindre innlegg over tid. Viktig å få fram at BT er lett å begynne med, og at alt av utstyr er tatt hånd om.

1.2.9, Sosialt fremover, både på banen og utenfor (Daniel)

Forrige møte snakket vi om at det er mye som har gått bra i gruppa den siste tiden, men at det allikevel kan være viktig å tenke over hvordan vi kan utvikle oss videre. Noe jeg tror vi kan vinne mye på, er å utvikle det sosiale potensialet som denne gruppa har. Jeg tenker da særlig på å finne «gode overganger» mellom den sportslige biten og det ikke-sportslige. Også positivt at vi av og til har tennis-arrangementer der medlemmene kommer sammen på tvers av nivåene. I første omgang har jeg **følgende forslag:**

Klubbarrangement: Kombinert Double turnering i Tennis og Beach Tennis (for alle nivåer).

Jeg ser for meg at vi kan sette av en fredag til dette arrangementet. Da har vi banetid 3 timer etter hverandre (12-15). Vi setter opp BT på en av banene, og så blir det Tennis på de to andre. Man melder seg på individuelt, men mikses sammen med en fast partner. Her kan vi forsøke å mikse slik at det blir så jevne lag som mulig. Feks at de på advanced spiller sammen med de som akkurat har begynt å spille. På den måten kan turneringen ha en sosial (og ikke for seriøs) profil som kan appellere til flere av medlemmene.

Alle lag får spille flere små kamper (Fast4 format). Feks en BT kamp og to Tennis kamper pr lag. 2 poeng pr seier feks. Liten premieutdeling til slutt med bilder. Premie kan feks være et ballrør, grep etc. Vi kan åpne opp for mange deltagere (mellom 10-16) kanskje.

På den delen av BT banen som ikke er i bruk kan vi ha en sone med sitteplasser og snacks.

Kvelden etter turneringen kan vi feks gå ut å spise, også fortsetter kvelden på byen for de som vil.

Om dette er av interesse tenkte jeg at vi kan teste ut dette litt før jul, og om det blir en suksess kan vi ha denne typen arrangement oftere. Tenker det viktigste er å holde det enkelt (ikke for avansert opplegg). Har sett flere klubber i utlandet som har suksess med slike eventer (både i BT, tennis og Padel). Det skaper samhold og bygger en god kultur.

Kommentar, Dag: Liker godt ideen om en morsom og «uformell» turnering. Ha fokus på det sosiale, og ikke bare å vinne. Dette krever dog litt planlegging og at noen tar et overordnet ansvar for spilling og eventuell middag/fest etterpå.

Kommentar, styremedlem Pia: Jeg synes også dette er en veldig spennende ide, tror absolutt det kan være gøy med en uformell turnering. Men som Dag sier så krever dette en del tid og planlegging som vi er avhengige at noen er villige til å bidra med.

Kommentar, Kjetil: helt konge idé. Som med alt annet krever det at noen tar på seg et hovedansvar og legger ned litt krefter om det skal gjennomføres.

Kommentar, Juliana: Jeg ser for meg at Nick kunne vært interessert i å hjelpe til med å arrangere/planlegge dette, om vi spør han.

Hva styret samlet kom frem til: Daniel arbeider med et mulig oppsett av kampene, muligens i samarbeid med noen. Opplegget må være enkelt, og skalerbart etter hvor mange som er påmeldt.

1.2.10, Double på treninger med coach (Daniel)

På beginner trening med coach (Tennis) tenker jeg det hadde vært kult om coachen går gjennom de vanligste regler/spillestil/taktikk for tennis double. Jeg personlig har lyst til å lære mer om dette, og det tror jeg også flere medlemmer vil synes er kult.

Kommentar, Håvard:

Dette blir gjort litt på intermediate om jeg er trener (taktikk), men viktig at jeg (som trener) ser at spillerne er i stand til å slå ballen ca dit de sikter. Når det kommer til regler er det ca de samme som i single. Spillestil er en individuell sak.

Kommentar, styremedlem 2:

Kommentar, styremedlem 3

Hva styret samlet kom frem til: Noe vi vurderer framover.

1.2.11, Ny nestleder (Dag)

Vi bør ta en diskusjon rundt fylling av denne posisjonen, og se over mulige kandidater i fellesskap.

Kommentar, styremedlem 1:

Kommentar, styremedlem 2:

Kommentar, styremedlem 3:

Hva styret samlet kom frem til: Vi har noen kandidater til stillingen som vi må snakke med, og vil vurdere situasjonen frem mot årsmøtet.

Vedtakssaker

1.3.1, Sette medlemsavgift til 50% dette semesteret (Håvard)

Sette medlemsavgift til 50% fra og med mandag 21.10.19 og ut 2019 ut nåværende høstsemester.

Kommentar, Dag: Hvordan er kapasiteten per i dag? Vi er 117 betalende medlemmer.

Kommentar, Juliana: Ja, dette er også noe jeg har lurt på. Hvor mange medlemmer klarer vi egentlig å betjene? Jeg er sikker på at vi kunne fått flere medlemmer, men er tilbudet vårt "stort" nok så alle får et like godt utbytte av det?

Kommentar, styremedlem 3

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

1.3.2, Sette medlemsavgift til 50% til faste tider (Håvard)

Sette medlemsavgift til 50% for høst- og vårsemesterne fra og med henholdsvis mandag, første hele uke etter høstferien og mandag, første hele uke i april. Dette gjeldende fra og med kommende vårsemester.

Kommentar, Dag: Trenger vi sette en fast tid for dette? Noen semestre vil ha større pågang enn andre, og slik kan også behovet for halv pris variere.

Kommentar, Kjetil: veldig bra å kunne tilby halvt pris om vi har kapasitet. Enig med Dag at dette kanskje er noe man må se an fra semester til semester.

Kommentar, styremedlem 3

Vedtak: Enstemmig nedstemt.

1.3.3, Sette tid og sted for årsmøtet (Håvard)

Sette tid og sted for årsmøtet. Jeg foreslår at vi har årsmøtet i starten av November. Dette tenker jeg kan kombineres med noe større sosialt arrangement. Kanskje booke noen baner for masse sosial tennis etter møtet med pizza og gratis ballrør. Jeg tenker en gang mellom 28.10 og 10.11 (endrer det til 05.11).

Thai Nguyen foreslo Touch tennis (<https://www.youtube.com/watch?v=iBznvs2SJGg>) som en mulighet. Kanskje dette kan være noe være noe (<https://www.tennisbutikken.no/products/play-stay-pakke> https://www.xxl.no/babolat-soft-foam-x3-skumgummiball-gul/p/1118469_1_style)

Kommentar, Dag: Spørs om medlemmer kan delta på et møte som er midt på dagen? Tenker vedr. om man også skal spille tennis etterpå.

Kommentar, styremedlem 2:

Kommentar, styremedlem 3

Vedtak: Årsmøtet blir på Domus, 8. november kl18-20. Deretter drar vi videre til Juliana for en fest/vors. Vi ordner pizza til møtet.

Eventuelt

Håvard:

Studentmesterskapet i tennis er 7.-11. november i Trondheim.

Påmeldingsfrist er 24.10 (litt kort frist, men jeg har glemt det litt).

<http://www.studentidrett.no/om-nsi/kalender/student-nm-tennis-2019>

Her er det lag herrer og lag damer (2-4 pr lag)

Ellers er det singleklasser, men dette bare for sosialt og er ikke premiert.

Her får vi få til noe blest de neste par dagene.

Kjetil:

Om vi får noen andre til å bli utstyrsansvarlig etter hvert kunne jeg kanskje gå over i en posisjon som kommunikasjonsansvarlig, webredaktør eller hva man nå skal kalle det. Isåfall kan jeg ha et overordnet ansvar for nettside, fellesmail, PR/SoMe den siste perioden jeg sitter i styret. Jeg tror det hadde vært bra å samle disse ansvarsområdene og at det blir tatt litt tak i. Kun en idé.

Håvard:

Noen som vil bli med meg på representantskapsmøte onsdag 23.10 kl 17-20?
I utgangspunktet er det Leder og nestleder, men tenker det blir vanskelig for Oda å fly inn kun for dette.

eventuelle kommentarer

(Signatur for godkjenning av protokoll)